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AANWEZIG: Mw. H.M.A. Hooij (VVD), Dhr. M.B.H.J. Radix (VVD), Dhr. C.G.T.F.J. Leenders (VVD), Dhr. E.H. van der Linden (D66),  
Dhr. S.M. Nieuwland (D66), Dhr. E.J.M. van Vlijmen (CDA), Dhr. J.H. Maas (PvdA), Mw. A.P. van der Have (HBB), Mw. I.H.J. Sabelis 
(GL), Dhr. P.H. van de Stadt (wethouder), Dhr. J. Botter (wethouder), Mw. C.D.M. Kuiper (wethouder) en Dhr. A. Schumacher (Directeur 
Ruimte en Welzijn).  
 
VOORZITTER: Dhr. R.M.F. Ates 
COMMISSIEGRIFFIER: Mw. W.J. Vrolijk-Gevaert 
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2 

Opening 

Vaststellen agenda commissievergadering 14 november 2013 

De voorzitter stelt voor agendapunt 7 “Brief d.d. 26 september 2013 inzake correspondentie 
verkeersonveiligheid na renovatie Herenweg” als eerste te behandelen. 

Conclusie voorzitter: de commissie stemt in met het ordevoorstel en stelt de agenda vast. 

3 Spreekrecht burgers 

Er hebben zich 4 insprekers aangemeld. 

Agendapunt 3 “Manpadslaangebied” 

Dhr. F. de Graaff 
Mw. T. van Drie 

Agendapunt 7 “Brief d.d. 26 september 2013 inzake correspondentie verkeersonveiligheid na 
renovatie Herenweg” 

Dhr. Dirkzwager 
Dhr. Overdijk 

8 Brief d.d. 26 september 2013 inzake correspondentie verkeersonveiligheid na renovatie 
Herenweg  

Dhr. Dirkzwager en Dhr. Overdijk spreken in. 
 
Conclusie voorzitter: De uitleg van de projectleider over de uitvoering renovatie Herenweg 
wordt geagendeerd voor de commissievergadering van december. De commissie vraagt de 
wethouder ter voorbereiding van de bespreking een brief te schrijven met haar visie (inclusief 
mogelijk- en onmogelijkheden) op de inbreng van de bewoners. 



 

 

4 Manpadslaangebied (B-stuk) 

Mw. T. van Drie spreekt in. 

Conclusie voorzitter: de meerderheid van de commissie stemt in met het voorstel van het 
college om de onderhandelingen te starten. 

HBB, CDA en VVD stemmen in met de start van de onderhandelingen met de projectontwik-
kelaars. D66 is tegen de start van de onderhandelingen en wil een integrale visie. GroenLinks 
wil geen woningbouw toestaan in het gebied. PvdA geeft geen ruimte voor formele 
onderhandelingen, maar wel voor een voorzichtige oriëntatie van de wethouder, waarbij de 
uitkomst gelijktijdig met het advies van de kerngroep ter bespreking terugkomt in de 
commissie. 

5 Voortgang ISV-programma Heemstede 2010-2014 (B-stuk) 

Conclusie voorzitter: de meerderheid van de commissie stemt in met het voorstel van het 
college betreffende het ISV-programma. Het voorstel van het college omtrent het pontje 
Meermond wordt afgewacht. 

De VVD stemt niet in met de € 100.000,- voor vervanging van het pontje Meermond. 

6 Voortgang bouwplan Albert Heijn Blekersvaartweg (C-stuk) 

 
Kernvragen PvdA 
- Is er overeenstemming tussen college, bewonersvereniging en AH-vastgoed over de 
verkeersafwikkeling, ingeval de planontwikkeling AH alsnog doorgaat?  

- Hoe realistisch acht het college deze planontwikkeling nog? En ingeval deze planontwikkeling geen 
doorgang vindt, wat betekent dat voor het college standpunt inzake de VOMAR? 

Conclusie voorzitter: voldoende besproken. 

7 Vaststellen definitief actieplan Geluid 2013-2018 (C-stuk) 

Kernvraag GL 

- Wij begrijpen dat de manoeuvreerruimte van de gemeente ten aanzien van Schiphol beperkt is. Toch 
willen wij graag weten wat de gemeente in die beperkte ruimte wel doet, mede doordat ons klachten 
bereiken over geluidsoverlast.  

Conclusie voorzitter: voldoende besproken. 

9 Overzicht bouwprojecten november 2013 

 

Dhr. Radix stelt een vraag over ontwikkelingen omtrent de Vomar.  

Toezegging: wethouder Van de Stadt zegt toe dat hij contact opneemt met Hoorne Vastgoed 
om de commissie op korte termijn een compleet beeld van de plannen te kunnen laten zien. 

 

Mw. Van der Have stelt vragen over het Pandahof, Cloosterlaan en Havendreef. 

 

Conclusie voorzitter: voldoende besproken. 

10 Actiepuntenlijst 

13-22 de wethouder heeft de kunstenaars op 14-11-13 gesproken. Het actiepunt is hiermee 
afgehandeld. 

13-23 de commissie herziet het standpunt over de openbaarheid van de vergaderingen van de 
kerngroep. Het is aan de kerngroep om te beslissen of ze wel of niet openbaar willen vergaderen. De 
vergaderingen zijn wel toegankelijk voor raadsleden. Hiermee is dit actiepunt afgehandeld. 



 

 

11 Wat verder ter tafel komt 

 

Mw. Sabelis stelt een vraag over de bomenkap langs de Johan Wagenaarlaan. 

Toezegging: wethouder Van de Stadt zoekt uit hoe het zit met bomenkap aan de Johan 
Wagenaarlaan en stuurt een schriftelijk antwoord naar de commissie. De wethouder zal zorgen 
voor een fatsoenlijke bomenrij langs de stoep en de bosschages. 

 

Mw. Van der Have stelt een vraag over een klacht van een bewoner over een parkeermeter. 

Toezegging: wethouder Kuiper beantwoordt schriftelijk wanneer het besluit omtrent 
vervanging van verouderde parkeermeters komt. 

 

Dhr. Van der Linde stelt een vraag over de bushaltes op de Heemsteedse Dreef. 

 

Toezegging: wethouder Botter meldt dat de AEB (waar een aanbesteding loopt van gemeente 
Heemstede) gedagvaard is door een vuilverbrander uit Wijster. De wethouder zal de commissie  

schriftelijk over de consequenties informeren. 

12 Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.45 uur. 

 


